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E8_81_8C_E7_A1_95_E5_c75_111592.htm 国务院学位办和教育

部学位与研究生教育发展中心考试处了解到，修订后的大纲

对口语交际要求能用英语进行日常会话（详见附件，供参考

）。对于生活、学习和工作中的常见英语会话，能理解会话

的情景、说话人的意图和对话的含义。能恰当进行交际。能

正确理解英语口语中常见的习惯用法。修订后的口语交际部

分（初稿）共设20题（每题1分），考试时间为20分钟。包括

一节或两节，每次考试设以下一种或两种题型。其中：A节

为完成对话，每一题中，考生将在试卷上读到一段不完整的

对话和用以完成这段对话的4个备选答案。要求考生针对对话

的内容从4个备选答案中先出一个最符合对话情景和口语交际

习惯用法的答案，使整个对话能顺利完成。B节为对话理解，

在每一题中，考生将在试卷上读到一段对话和对话之后的问

题，以及针对问题的4个备选答案。要求考生能理解对话的情

景、说话人的意图和对话的含意，从所给的4个备选答案中选

出一个最佳答案。 近来，考生咨询MPAcc考前辅导班事宜较

多，按照教育部相关规定，招生学校不能举办MPAcc入学考

试等考前辅导班的。为满足广大考生备考MPAcc的需求，本

站将根据最新大纲等有关情况，择优推荐在职攻读硕士学位

全国联考英语考前网络辅导以及第二届MPAcc考前辅导班。

敬请关注！ 附件： 在职攻读MPAcc英语新大纲口语交际部分

题型介绍 Section A Dialogue Communication（10 minutes， 10

points， 1 for each） Section A Dialogue Completion Directions：



In this section， you will read 5 short incomplete dialogues between

two speakers， each followed by 4 choices A， B，C and D.

Choose the best answer that best suits the situation to complete the

dialogue by marking the corresponding letter with a single bar across

the square brackets on your machine-scoring ANSWER SHEET. 1.

A ： Could you install this equipment for me？ B：

___________________ A. Come on， don‘t you see I’m busy

now？ B. Unless you can help me with my computer. C. It‘s very

heavy. It’ll be ok if you can find another hand. D. If I were you， I

would do it myself. 2. A： Martin， congratulations on your

winning such a great award. B： ______________________ A. Oh

， do you really think so？ B. All the honor should go to my

colleagues. C. You know， I have stayed up very late recently. D. I

have great confidence to win this time. 3. A. Do you know what

happen to Jack？ B： I don‘t care what happen to him. A：

________________________ A. I know you feel ill of him， but he

failed in the driving test again. B. I know you are fed up with him，

but he is still fine. C. Oh， you shouldn‘t look up to him. D. I

know you feel sick of hearing his name， but he was seriously

injured in the car accident. 4 A. The phone bill was $160 this month.

Someone must have made several international calls without keeping

me informed. B： _____________________ A. Wow， I don‘t

know you are such a stingy person. B. You mean I did it when you

were absent？ C. I‘m sorry， Mrs. Jones. I forgot to tell you that I

called my girlfriend in Italy a couple of times. D. It‘s none of my

business. But I guess it’s Ted who did it， because he has a



girlfriend in France. 5 A： What do you think I should dress for the

reception？ B： ___________________ A. Oh， just come as you

are. B. Do you really need to dress up yourself. 100Test 下载频道开
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